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内容概要

　　《信念初中英语口语》是一套系列丛书，分为七年级上、下册，八年级上、下册和九年级全一册
，共五册。
本套丛书写法上诙谐幽默简单易懂，完全符合初中生的学习生活，可以一遍就通，过目不忘。
本书旨在帮助广大初中生克服英语口语难关，彻底打败英语口语！
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作者简介

　　叶传林　　现任郑州天宇饲料科技有限公司董事长、郑州信念图书有限公司董事长，兼任河南省
助残济困总会副主席、河南省经济合作总会副会长和河南省检察院人民监督员等职。
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书籍目录

Unit 1 Howe do you study for a test?Unit 2 I used to be afraid of the dark.Unit 3 Teenager shoud be allowed to
chose their own clothes.Unit 4 What would you do?Unit 5 It must belong to Carla.Unit 6 I like music that I can
dance to.Unit 7 Where would you like to visit?Unit 8 I'll help clean up the city parks.Unit 9 When was it
invented?Unit 10 By the time I got outside,the bus had already left.Unit 11 Coud you please tell me where the
restroom are?Unit 12 You're supposde to shake hands/Unit 13 Rainy days make me sad.Unit 14 Haveyou packed
yet?Unit 15 We're trying to save the manatees!]参考答案
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